En/Fr
Native Speaker English Superior English Conversation Club
Led by a native-speaker trained in the UK

Thank you for your interest in Native Speaker English conversation club.
Who runs the conversation club and what is offered there?
Mai Mustapha, a native Brit, CELTA-qualified teacher, resident of Mauritania for about seven years, runs and supervises the conversation club. Within an hour class she facilitates fluent conversation and subtly nurtures correct pronunciation. Appropriate vocabulary and idiom is introduced at suitable intervals in out of a session and each individual’s language errors are recorded so that he can practice them in his own time. The maximum number of participants for one session is ten.
In addition, one piece of written work is accepted each week from each student and appropriate corrections are made. Writing and speaking are the two productive skills, and it is beneficial to develop them in tandem.
When and where is it?
The club convenes inside the Turkish school “Maarif”, opposite the American embassy, Nouadhibou Road. Timings are Monday, Wednesday and Thursday between 5:15pm and 6:15pm and between 6:20pm and 7:20pm.
I am a beginner - can I participate?
The club is not for complete beginners in English, sorry.
How much are the fees?
Fees for one hour a week are 300 mru per month. Fees for two hours a week are 500 mru per month. Fees for three hours a week are 750 mru per month. (A few spaces are available at a slightly reduced fee)
Fr
Merci de l'intérêt que vous portez au club de conversation Native Speaker English.
Qui s’occupe le club de conversation anglaise et qu'est-ce qui y est offert?
Mai Mustapha, d'origine britannique, CELTA-qualifiée pour enseigner l'anglais, qui vit en Mauritanie depuis sept ans, dirige et supervise le club de conversation. Dans le cours d'une heure, elle facilite principalement la conversation fluide et elle nourrit subtilement une prononciation correcte. Le vocabulaire et les expressions idiomatiques se sont enrichis à des intervalles appropriés en class et en dehors d’une session, et les erreurs linguistiques de chaque individu sont enregistrées afin qu’il puisse y travailler à son rythme. Le nombre maximum de participants pour une session est de dix.
De plus, un travail écrit est accepté chaque semaine de chaque étudiant et les corrections appropriées sont apportées. L'écriture et la parole sont les deux compétences productives, et il est avantageux de les développer en tandem.
Quand et où est-il?
Le club a lieu dans l’école Turque “Maarif”, en face de l'ambassade américaine, Nouadhibou Road. Les horaires sont lundi, mercredi et jeudi entre 17:15h et 18:15h et entre 18:20h et 19:20h.
Je suis débutant complet- puis-je participer?
Le club de conversation n'est pas pour les débutants complets en anglais, désolée.
Quels sont les frais?
Les frais d'une heure par semaine sont de 300 mru par mois. Les frais pour deux heures par semaine sont de 500 mru par mois. Les frais pour trois heures par semaine sont de 750 mru par mois. (Quelques places sont disponibles à un tarif légèrement réduit)

